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Vragen van het lid Leijten (SP) aan
de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over het niet verlenen van steun aan
Vitras CMD. (Ingezonden 22 januari
2010)

1
Wat is uw inhoudelijke reactie op het
bericht dat Vitras CMD een negatieve
beslissing heeft gekregen op de
steunaanvraag om het eigen
vermogen aan te vullen?1

2
Bent u van mening dat Vitras CMD,
dat op eigen kracht weer in de zwarte
cijfers is beland, eerlijk behandeld
wordt ten opzichte van de andere
oude onderdelen van Meavita
Nederland? Kunt u uw antwoord
toelichten?

3
Bent u van mening dat de
afwezigheid van eigen vermogen
Vitras CMD een positie verschaft
waarin zij op langere termijn de zorg
kan garanderen? Kunt u uw antwoord
toelichten?

4
Had Vitras CMD beter ook failliet
kunnen gaan om met een nieuwe of
noodinstelling wel in aanmerking te
komen voor een steunverzoek? Kunt
u uw antwoord toelichten?

5
Erkent u dat een accountant die de
jaarrekening moet goedkeuren ook

beoordeelt of een zorginstelling
solvabiliteit heeft voor de toekomst?

6
Op welke wijze zou u Vitras CDM
adviseren de continuïteit te
waarborgen voor 2011 en verder?

7
Vind u het terecht dat, omdat er geen
acute liquiditeitsproblemen zijn, er
geen steunverlening kan zijn?2 Zo ja,
waarom kijkt de Nederlandse
Zorgautoriteit (NZa) niet naar de
continuïteit op de langere termijn van
een zorginstelling? Zo nee, wat gaat u
ondernemen?

8
Bent u van mening dat
steunverlening enkel kan
plaatsvinden wanneer er
liquiditeitsproblemen zijn bij een
zorginstelling? Kunt u uw antwoord
toelichten?

9
Bent u ervan op de hoogte dat Vitras
CMD na het afwijzen van de
steunverlening een
samenwerkingsrelatie aangaat met
een partij die hen eigen vermogen zal
verschaffen?3 Wat is uw oordeel
hierover?

10
Erkent u dat deze
samenwerkingsrelatie, dan wel fusie,
een direct gevolg is van het uitblijven
van de steunverlening aan Vitras
CDM? Kunt u uw antwoord
toelichten?

11
Erkent u dat het beleid van de NZa
inzake steunverlening, namelijk geen
steun wanneer er een
overnamepartner is, fusies in de hand
werkt en de politiek wens van
kleinschalige zorg frustreert? Zo nee,
waarom niet? Zo ja, wat gaat u
hieraan doen?

12
Acht u het aannemelijk dat eventuele
overnamepartners van Vitras CMD na
een overname als nog een
steunaanvraag indienen? Kunt u het
antwoord toelichten?

13
Bent u bereid met de 13 gemeenten
die een samenwerkingsrelatie hebben
met Vitras CMD en die teleurgesteld
hebben gereageerd contact op te
nemen om hun visie op de ontstane
situatie van een gedwongen
samenwerking/fusie te bespreken?4

Zo nee, waarom niet? Zo ja, kunt u de
Kamer informeren over het gesprek?

1 Medicalfacts, 20 januari 2010:
«Biotechnologie dwingt tot nieuwe keuzes»
http://www.medicalfacts.nl/2010/01/20/
geen-steun-van-nederlandse-
zorgautoriteit-voor-vitrascmd/
2 NZa, 20 januari 2010: «NZa: geen steun
Vitras/CMD»
http://www.nza.nl/publicaties/nieuws/
NZa-geen-steun-Vitras-CMD/
3 Persbericht Vitras CMD, 20 januari 2010.
4 Persbericht gemeente Houten, namens de
13 gemeenten in Utrecht, 20 januari 2010.
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